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GATU- O C H 
FASTIGHETSNÄMNDEN  
TRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL 11/02 

 
 
 
 
Tid: 19 december 2002 kl 08.30 – 08.55  
 
Plats: Jungska rummet 9:034, Tekniska Nämndhuset 
 
Justerat: 2003-01-10 Anslaget:  
 
 
 
 
Catarina Agrell Esbjörn Eriksson 
 
 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter 
 
Catarina Agrell (s) ordförande 
Esbjörn Eriksson (m)  
Ulf Fridebäck (fp) 
Teres Lindberg (s) 
  
Ersättare  
 
Per Bolund (mp)  
Helena Bonnier (m) tjänstgörande   
Svante Linusson (sp) 
Björn Nyström (kd) 
Kajsa Stenfelt (v)   
  
 
Tjänstemän 
 
Mikael Forkner och sekreteraren Ulla Alm. Vidare tjänstemännen vid kontoret  
Hans-Olov Blom, Stig Gustavsson, Lars-Erik Holm, Christer Liljegren, Gunnel 
Westerberg. 
 
 
 
 
 
§ 1 
Justering 
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Beslut 
 
Trafikutskottet utsåg ledamoten Esbjörn Eriksson (m) att tillsammans med 
ordföranden Catarina Agrell (s) justera dagens protokoll. Justering sker den 10 
januari 2003. 
 
§ 2 
Dnr 02-360-937:1 
Angående önskemål om hastighets- 
begränsning på Sunnemobacken i 
stadsdelen Farsta. 
 
Region ytterstad hade den 13 november 2002 avgivit tjänsteutlåtande i 
rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet fö reslogs enligt 
följande: 
 
 Trafikutskottet lämnar ansökan utan bifall.  
   
Beslut 
 
Trafikutskottet återremitterade ärendet till kontoret med uppdrag att inhämta 
stadsdelsnämndens yttrande.  
 
§ 3 
JT30431/02 
Dispens att med 18,0 meters ledbussar 
trafikera vägar avsedda för 12,0 meters - 
trafik. 
 
Parkeringsavdelningen hade den 28 november 2002 avgivit tjänsteutlåtande i 
rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt 
följande: 
 
 Trafikutskottet bifaller framställningen. 
 
  
Beslut 
 
Trafikutskottet beslöt enligt parkeringsavdelningens förslag. 
 
§ 4 
JT31544/02 
Överklagande av beslut att inte utfärda 
parkeringstillstånd för rörelsehindrad.   
   
Gatu- och fastighetskontoret hade den 14 november 2002 avgivit tjänsteutlåtande 
i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt 
följande:     
 

Trafikutskottet överlämnar tjänsteutlåtandet 
till länsstyrelsen med begäran att överklagandet 

       lämnas utan bifall. 
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Beslut 
 
Trafikutskottet beslöt enligt kontorets förslag. 
 
    
§ 5 
JT27614/02 
Överklagande av beslut att inte utfärda 
parkeringstillstånd för rörelsehindrad. 
 
Gatu- och fastighetskontoret hade den 14 november 2002 avgivit tjänsteutlåtande 
i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt 
följande: 
 

Trafikutskottet överlämnar tjänsteutlåtandet  
till länsstyrelsen med begäran att överklagandet 
lämnas utan bifall.  

Beslut 
 
Trafikutskottet beslöt enligt kontorets förslag. 
 
 
§ 6 
JT23555/02 
Överklagande av beslut att inte utfärda  
parkeringstillstånd för rörelsehindrad. 
  
Gatu- och fastighetskontoret hade den 22 november 2002 avgivit tjänsteutlåtande 
i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt 
följande:  
 

Trafikutskottet överlämnar tjänsteutlåtandet 
till länsstyrelsen med begäran att överklagandet 
lämnas utan bifall. 
   

Beslut 
 
Trafikutskottet beslöt enligt kontorets förslag. 
 
 
§ 7 
JT26280/02 
Överklagande av beslut att inte utfärda 
parkeringstillstånd för rörelsehindrad. 
  
Gatu- och fastighetskontoret hade den 22 november 2002 avgivit tjänsteutlåtande 
i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt 
följande: 
 
 Trafikutskottet överlämnar tjänsteutlåtandet 
 till länsstyrelsen med begäran att överklagandet 
 lämnas utan bifall. 
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Beslut 
 
Trafikutskottet beslöt enligt kontorets förslag. 
 
 
§ 8 
Angående hastighetsbegränsning 
till 30 km/h på Tegelviksgatan 
Barnängsgatan, Nackagatan, Teng- 
dahlsgatan och Alsnögatan. 
 
Region innerstad hade den 4 november 2002 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafikutskottet beslutar att hastighetsbegränsning  
 30 km /h införs på Tegelviksgatan, Barnängsgatan, 
 Nackagatan, Tengdahlsgatan och Alsnögatan. 
      

 
 
Beslut 
 
Trafikutskottet hänsköt ärendet till gatu- och fastighetsnämnden.  
 
 
§ 9 
Dnr 02-360-2141:1 
Ansökan om begränsad hastighet till 
30 km/h på Gullmarsvägen mellan cir- 
kulationsplatsen Sköntorpsvägen/ 
Steningevägen och Gullmarsplan i  
stadsdelen Johanneshov. 
 
Region ytterstad hade den 18 oktober 2002 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande:   
 
 Trafikutskottet lämnar ansökan utan bifall. 
 
Beslut 
 
Trafikutskottet återremitterade ärendet till kontoret med uppdrag att inhämta 
stadsdelsnämndens yttrande.  

    
§ 10 
Anmälan av Vägverkets beslut i 
ärende angående överklagande  
av beslut att inte införa 30 km/tim 
på Gröndalsbacken.  
  
 
Beslut 
 
Lades till handlingarna. 
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§ 11 
Information från kontoret.  
 
Mikael Forkner informerade om utförd nyttjandegradsundersökning för 
avgiftsbelagda parkeringsplatser inom innerstaden vilken visar vilka som 
använder avgiftsbelagda parkeringsplatser och hur många platser som är lediga. 
Utförd undersökning visar att antal tomma platser utgör 11,1 %, parkerade fordon 
med boendedispens utgör 50,2 % , parkerade fordon med dispens för 
rörelsehindrade utgör 1,2% , parkerade fordon med nyttoparkeringstillstånd utgör 
2,2 % och de som erlägger besöksparkeringsavgift utgör 13,9 %. 
 
Tack 
 
Trafikutskottet tackade för informationen. 
 
  
§ 12 
Övriga frågor.  
 
Kajsa Stenfelt (v) tog upp fråga om inte Aspsätravägen i stadsdelen Bredäng 
kunde stängas av för trafik vid Björksätravägen. 
 
Björn Nyström (kd) tog upp fråga om att övergångsstället vid Fältöversten är 
dåligt upplyst vilket har inneburit flera incidenter mellan fotgängare och bilister. 
Björn Nyström (kd) överlämnade en skrivelse i frågan. I samband härmed tog 
Helena Bonnier (m) upp frågan som behandlades under våren 1999 om varför 
aktuellt övergångsställe inte signalregleras. 
 
Per Bolund (mp) tog upp fråga om examensarbetet angående hastighetsdämpande 
åtgärder på cykelbanor var avslutat. 
 
Beslut 
 
Trafikutskottet beslöt att överlämna skrivelsen och frågorna till kontoret för 
utredning och åtgärd. 
 
 
Tillönskan om  En God Jul och Ett Gott Nytt År.  
 
Ordföranden tackade förvaltningen och utskottet och önskade alla En God Jul och 
Ett Gott Nytt År. 
 
Å utskottets vägnar önskade Esbjörn Eriksson ordföranden En God Jul och Ett 
Gott Nytt År. 
 
Från förvaltningens sida tackade Mikael Forkner utskottet och önskade alla En 
God Jul och Ett Gott Nytt År.       
  

Vid protokollet 
 
 
Ulla Alm 


